
東邊舞蹈團
《舞主打》舞蹈課程總結演出 優惠門票訂購表格
Da-lliance Dance Courses Finale Performances 2018
Advance Ticket Booking Form
24.3.2018
星期六 Saturday 4pm / 8pm
牛池灣文娛中心劇院Theatre, Ngau Chi Wan Civic Centre
不設劃位 Free Seating
凡於2018年3月21日 或之前透過本團訂購 《舞主打》舞蹈課程總結演出門票，可以優惠價 $90 訂購正價 $100門票；學生/長者/殘疾人士及看護人/綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠 $50。
Please place your orders through E-Side Dance Company on or before Mar 21, 2018 to enjoy discounts for your ticket purchase. ($90 for Standard Ticket and $50 for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients.)
姓名 Name: _______________________    (先生Mr / 女士Ms) 
電子郵箱 E-mail:                                                         
聯絡電話 Telephone：(日 Day) ________________ (夜 Night) __________________
演出 Performances
	《舞主打》
舞蹈課程總結演出

Da-lliance Dance Courses

Finale Performances 2018
	演出日期/時間
Performance Date/Time
	優惠價及數量
Discounted Price & Quantity
	總和 
Sub-total

	
	24/3/2018 Sat 4pm
	$90 x (    ) , $50 x (    )
	

	
	24/3/2018 Sat 8pm
	$90 x (    ) , $50 x (    )
	

	
	總額 Total：
	


經本團訂購門票之學員可選擇於綵排時領取門票；或留下取票人士姓名，於節目當天開場前十五分鐘到達劇院門外本團接待處領取。
Tickets will be given to course participants during rehearsal or could be picked up by your friends under your reservation at our reception 15 minutes before the show commence.
❑ 入台綵排時領取 Pick up during rehearsal        ❑ 節目當天領取 Pick up on show day
	EXAMPLE: 
Anna Chan 
(24/3 8pm adult x1, stud x1)
	
	
	

	
	
	
	


訂購方法 Booking Methods：
請於2018年3月21日 或之前將訂票總金額以支票方式付款，支票抬頭：「東邊舞蹈團(香港)有限公司」；或存款到本團匯豐銀行戶口，並把訂票表格連同支票／存款收條正本寄回東邊舞蹈團。
Please post your Booking Form with Cheque payee to E-Side Dance Company (HK) Ltd. OR Bank-in slip to E-Side Dance Company at HSBC a/c on or before Mar 21, 2018 .
東邊舞蹈團戶口 E-Side Dance Company Bank Account
匯豐銀行HSBC 404-405714-001
「東邊舞蹈團」地址 Address of E-Side Dance 
E-Side Dance Company
Flat 10, 10/F, Kingsford Industrial Centre, 13 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon
或將表格連同入數紙副本電郵至esidehk.com@gmail.com .     
OR email Booking Form and Bank-in slip to esidehk.com@gmail.com .
成功訂購人士將獲電郵確認。

Successful applicants will be notified via email.
節目查詢 Programme Enquiry：2372 9351            本團網站Website： www.esidehk.com
Facebook page: E-Side Dance Company
以上資料只作申請訂票優惠之用，如欲更改或查詢個人資料，請與東邊舞蹈團聯絡。
Information provided by applicants will only be used for enrollment of the above programme. For correction of or access to personal data collected by means of the application form, please contact E-Side Dance Company.
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